
Maratonska seja nadzornega sveta

Bogdan Topič je že po nekaj urah razprave nadzornikov odstopil - Novi predsednik upa,
da so bliže prostovoljni poravnavi - Delal bom v interesu lstrabenza, pravi Berločnik
Koper - Predsednik uprave lstrabenza Bogdan Topič je v četrtek popoldan
na maratonski seji nadzornega sveta odstopil, nato pa so za šest let izglaso-
vali novo upravo, v kateri bo predsednik Tomaž Berločnik in član Rudi Gr-
bec. Sklep o zamenjavi uprave so sprejeli po tem, ko so med obravnavo po-
ročila o delu uprave v drugi polovici leta 2009 ugotovili, daje prejšnja upra-
va uspešno opravila zastavljeno nalogo, saj je preprečila stečaj koprskega
holdinga. Proti zamenjavi stare uprave sta bila le nadzornika, ki predsta-
vljata NFD Holding. Zoran Boškovič je odšel s seje nadzornega sveta po pe-
tih urah. Zamenjavo uprave so podprle tudi tri predstavnice zaposlenih.

Zakaj so kljub pozitivni oceni de-
la uprave zamenjali predsednika,
nam včeraj nihče ni jasno odgovo-
ril. Sklepamo lahko, da so nadzor-
niki ocenili Topičevo vodenje kot
premalo zaupanja vredno. »Nad-
zorni svet je ugotovil, da je uprava
uspešno izpeljala pogajanja z ban-
kami, kar je bila njena glavna nalo-
ga,« je dejal Janez Grošelj, predse-
dnik nadzornega sveta.

»Na načrtovani februarski skup-
ščini, ki smo jo preklicali decembra,
so Petrolovi predstavniki hoteli do-
seči spremembo nadzornega sveta.
S preklicem skupščine, smo jim del-
no prekrižali načrte. Skupščina je
bila verjetno eden izmed razlogov
za mojo zamenjavo,« je dejal Bog-
dan Topič, ki je dodal, da bi med
Istrabenzove nadzornike vstopil
tudi Aleksander Svetelšek, predse-
dnik uprave Petrola. Tako bi Svetel-

šek nadziral Berločnika, Berločnik
pa je že nadzornik Svetelšku v Pe-
trolu. »Pri Petrolu so spoznali, da so
naredili napako, ker niso izpeljali
prostovoljne poravnave. Jaz pa sem
moral postati grešni kozel, čeprav
sem bil vedno za prostovoljno po-
ravnavo. Letos ne bo z njo nič. Mor-
da prihodnje leto, če bodo prvih sto
milijonov evrov vrnili bankam. Ve-
selim se, ker bodo morali moj načrt
finančnega prestrukturiranja ure-
sničevati, ker drugega boljšega ne
bodo »skuhali«. Istrabenz pa je na-
me naredil tako močan vtis, da
sploh ne bom mogel več točiti na
Petrolovih črpalkah,« je na koncu

nekoliko posmehljivo uperil pušči-
co proti Petrolu Bogdan Topič, ki še
ne ve, kaj bo počel po zdajšnji preki-
nitvi funkcije. V Gorenje Projekt,
od koder je prišel, se ne namerava
vrniti.

»Nisem Petrolov kader«
»Bil sem zelo vesel, da so tako po-

enoteno glasovali o mojem imeno-
vanju,« je komentiral Tomaž Ber-
ločnik in zanikal, da bi bil Petrolov
kader. »Delam v interesu lstraben-
za. V kakršnem koli konfliktu med
Petrolom in Istrabenzom, bom de-
lal vedno v prid lstrabenza. Delam
sicer za blaginjo lastnikov in iskal
bom soglasja in kompromise, toda
vedno bo na prvem mestu družba
Istrabenz. Na tej funkciji sem zara-
di lstrabenza, ne zaradi Petrola,« je
dejal Berločnik. »Kaj je bil razlog za
zamenjavo uprave, vesta samo Ale-
ksander Svetelšek in Bogdan To-
pič,« je dejal Berločnik, ki je prepri-
čan, da je na takšno odločitev naj-
brž vplivalo več dejavnikov.

»Prodali bomo Instalacije. Ker je
to tako velika naložba, bo to vodila
ustrezna investicijska banka. Vse
bo pod nadzorom bank upnic in vse
bomo delali tako, da bo Instalacije
dobil tisti, ki bo dal več. Ne moremo
zaustaviti procesa, ker so za tem
upniki. Noben lastnik me ne more
prepričati, da bi ravnal drugače, ker
sem na koncu odgovoren družbi.
Ali bomo Instalacije prodali ali ne,
je odvisno od cene in tega, kaj bomo
lahko prodali. Tudi banke bodo to

morale podpreti. Če ne bi hotel pro-
dati Instalacij, bi lahko tvegal od-
škodninsko tožbo, ker bi s tem lah-
ko tvegali stečaj. Moramo iti v pro-
ces prodaje Instalacij, ker se jih da
najhitreje prodati in so najbliže pra-
vi realni vrednosti. In najmanj
izgubimo, če jih letos prodamo. Do
konca leta moram zbrati sto milijo-
nov. Če kdo lahko pove, kako to
lahko naredim bolje, bom poslu-
šal,« je dejal Tomaž Berločnik, ki je
zanikal, da bi Petrol hotel zamenjati
nadzorni svet. Tega sam ne more
narediti, ker ima samo 32,6-odsto-
tni lastniški delež. Za takšno zame-
njavo potrebuje 75-odstotno veči-
no. O številu članov v upravi, je de-
jal, da bodo o tem še razpravljali in
da več kot trije ne bodo.

»Prostovoljna poravnava lstra-
benza je lahko kadar koli. Ampak ne
takšna, kot je bila predlagana, tem-
več drugačna. To pomeni, da Istra-
benz predčasno poravna upnike.
Vsa štiri leta si bom prizadeval, da jo
čim prej izvedemo, da se rešimo pri-
silne poravnave in da družba dobi
vzdržen dolg, s katerim bo lahko
normalno poslovala in ne bo treba
prodajati vsega premoženja. Prvo
leto mora preživeti, da bomo lahko
izpeljali prostovoljno poravnavo in
da bomo obdržali čim večji Istra-
benz ter bomo z ne preveč zadolže-
no družbo lahko nadaljevali,« je še
dejal novi prvi človek lstrabenza.
Boris šuligoj



Prodaja turističnih lokalov je nujna
PORTOROŽ

- Iz dobro obveščenih virov Istrabenz Turizma in lstrabenza,
d. d., smo izvedeli, da smo v Delu napačno zapisali podatek o najemnini,
ki jo na leto iztrži Istrabenz Turizem za 1100 kvadratnih metrov
gostinskih lokalov in trgovin ob portoroški plaži. Letnega prihodka od
najemnin ni za 500.000 do 600.000 evrov, kot smo zapisali, temveč za
200.000 do 250.000 evrov. Nima vsak lokal enake cene za kvadratni
meter najete površine. Prav tako smo izvedeli, da so vse prodaje potrdili
ustrezni nadzorni sveti in imajo tudi soglasja bank upnic. Tudi v tem
primeru velia, da prodajajo tisto, kar je najlaže prodati in je najbliže
realni ceni. Se najhitreje bi zadolženost Istrabenzove turistične divizije
rešili, če bi prodali Kempinski Palače, vendar te prodaje ni mogoče
izvesti čez noč, smo lahko slišali razlage, ki so blizu uradnim virom. B. Š.

Bogdan Topič - Zakaj so ga zamenjali, ni nihče jasno povedal.


